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Protokół Nr 104/2020 

z łączonego posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

oraz Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 

 w dniu 25 sierpnia 2020 roku 

 

 
Posiedzenie odbyło się w hali sportowej w Celestynowie. 
 
W posiedzeniu udział wzięło 14 członków Komisji oraz zaproszeni goście wg listy obecności.  

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik. 

 

Przedstawiciele Urzędu Gminy Celestynów: Wójt Gminy  - Witold Kwiatkowski, Zastępca 

Wójta Gminy -  Piotr Rosłoniec, Kierownik Referatu Finansowego Jolanta Miętus.  

 
Przyjęty porządek posiedzenia: 

 

1. Opiniowanie projektów uchwał na Sesję Rady Gminy Celestynów w dniu 27 sierpnia 2020  

     roku.  

2. Sprawy różne. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.    

   

Ad. pkt 1. 

Wójt Witold Kwiatkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie bezpłatnego przekazania 

Gospodarce Komunalnej składników mienia komunalnego samorządowemu zakładowi 

budżetowemu – Gospodarce Komunalnej w Celestynowie. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (14 głosów za). 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska przedstawiła projekt uchwały                     

w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Celestynów. Było 17 poprawek. Niektóre zostały zmodyfikowane. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (14 głosów za). 
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Wójt Witold Kwiatkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w uchwale 

budżetowej na 2020 rok wraz z autopoprawką. 

 

Radny Robert Wicik zapytał na czym będzie polegała inwentaryzacja źródeł ciepła. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski odpowiedział, że przedstawiciele firmy będą udawać się do 

właścicieli posesji i będą przeprowadzać wykład, zbierać dane dotyczące np. jaki piec, jakiej 

mocy, powierzchnia budynku, kubatura. Obowiązkiem Gminy jest to, aby te źródła ciepła 

zinwentaryzować. Na podstawie tych danych będą podejmowane dalsze działania zmierzające 

do ochrony klimatu. Wszystkie pieniądze pozyskane na ten cel zostały pozyskane z zewnątrz. 

Inwentaryzacja musi być zrealizowana i rozliczona do końca roku. Komunikaty informujące 

społeczeństwo będą rozwieszane na tablicach ogłoszeniowych.  

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie. (14 głosów za). 

 

Kierownik Referatu Finansowego Jolanta Miętus przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką.  

 

Radna Urszula Sabała zapytała czy budynek Szkoły Podstawowej w Celestynowie był już 

ocieplany. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że budynek był docieplany 20 lat temu 5 cm 

styropianem oraz jest brak wentylacji. Jest szansa pozyskać środki pieniężne, a wartość 

inwestycji to ok. 1 mln zł. Stopa dofinansowania wynosi 70 – 80%, nasz wkład to jest ok. 20-

30%.  

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie (14 głosów za). 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Skołyszyn w województwie podkarpackim. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (14 głosów za). 
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Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały                  

Nr 50/19 Rady Gminy Celestynów z dnia 29 marca 2019 r. w sprawie zarządzenia poboru 

podatków od nieruchomości, rolnego i leśnego w drodze inkasa, powołania inkasentów                      

oraz określania terminu płatności i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (14 głosów za). 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr 

182/20 Rady Gminy Celestynów z dnia 4 czerwca 2020 roku w sprawie przyjęcia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Celestynów.  

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (14 głosów za). 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie 183/20 Rady Gminy 

Celestynów z dnia 4 czerwca 2020r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (14 głosów za). 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas 

określony wraz z autopoprawką. Jest propozycja, aby okres zmniejszyć do 1 roku. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie (14 głosów za). 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec i Radna Agnieszka Wojtaś przedstawili projekt uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Zabieżki. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (14 głosów za). 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy gruntu wchodzącego w skład zasobu Gminy Celestynów na czas 

określony. 
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Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (14 głosów za). 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala przedstawił Apel Rady Gminy Celestynów w sprawie 

zachowania integralności Województwa Mazowieckiego.  

 

Ad. pkt 2. 

Radna Monika Górska i Urszula Sabała opuściły posiedzenie Komisji.  

Radny Leszek Gąsiorowski zapytał kiedy będzie ogłoszony przetarg na większe remonty dróg 

Gminy Celestynów i drugie pytanie ile kosztował samochód ostatnio kupiony dla Gminy. 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec odpowiedział, że jest to trzyletni samochód w dobrym stanie. 

Został zakupiony prawie za połowę ceny nowego samochodu. Przetarg na duże remonty już był 

ogłoszony. Część wykonawców już jest wybranych, część przekroczyło kosztorysy i ponownie 

niebawem przetarg będzie ogłoszony. 

 

Radny Wiesław Jagiełło zadał pytanie odnośnie przetargu na ulicę Sportową w Pogorzeli 

Warszawskiej, ponieważ pierwotnie nikt się nie zgłosił, przetarg został unieważniony. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że termin został przesunięty. 

Radny Wiesław Jagiełło zapytał o  przebudowę oświetlenia ulicy Pięknej w Pogorzeli. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt oświetlenia ulicznego jest wykonany i był 

przedłużony termin na składanie ofert wykonania oświetlenia.  

Radny Wiesław Jagiełło zapytał o plan zagospodarowania przestrzennego dla Pogorzeli. Plany 

miały być wyłożone na przełomie kwietnia i maja. Jednak ze względu na sytuację związaną z 

epidemią termin przesunął się na początek roku szkolnego.  

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeżeli warunki pandemiczne pozwolą to taka jest 

przymiarka. Składany był również wniosek o odlesienie gruntów do Nadleśnictwa i ta sprawa jest 

w toku i ona powstrzymuje nas przed wyłożeniem. Wyłożenie nastąpi we wrześniu lub na 

przełomie września i października. 

 Radny Wiesław Jagiełło zapytał o projekt recyklingu drogowego. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że projekt jest wykonany i jest w rękach Starosty, 

ponieważ Wojewoda skierował go do Starosty, żeby on podjął decyzję o przekazaniu na rzecz 

gminy gruntów, które są zajęte pod drogi gminne na terenie sołectwa Pogorzel. 

Radna Dorota Nowak zadała pytanie jakie są ustalenia z PKP odnośnie tych gruntów, które 

zalewała woda. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że odbyło się spotkanie w terenie z przedstawicielem 

PKP i przedstawicielem wykonawcy BUDIMEX. Była propozycja, aby został wykonany rów 

zastępczy na przełaj, żeby móc odprowadzić wody. Wykonawca powiedział, że nie ma takiej 

możliwości, bo jest dożo urządzeń podziemnych. Jest opcja, aby rów np. wzdłuż jakiegoś 

rurociągu wzdłuż drogi powiatowej poprowadzić. Ale niech o tym decyduje PKP, ponieważ po 

ich stronie są koszty. Poszło kolejne pismo do PKP, poszło pismo do Wód Polskich z wnioskiem 

o pilne podjęcie działań i o pilne spotkanie w terenie u nas na miejscu. Będzie wariant rowu                

w ich terenie, który by był dla nich niekosztowny albo wariant wzdłuż drogi powiatowej, który 

będzie kosztować spore pieniądze, ponieważ może dojść do kolizji z urządzeniami i będzie 

konieczność odtworzenia asfaltu a to jest niemały kawałek. Nie wiadomo czy sprawa nie pójdzie 

do sądu. 

Radny Paweł Felczyk powiedział, że na zebraniu sołeckim był poruszony temat terenu 

przyszkolnego. Kilka lat temu powstał plan zagospodarowania tego terenu. Czy aktualnie jest 

jakaś decyzja co na tym terenie ma powstać. Dobrze by było gdyby ten teren jakoś wykorzystać. 

Można by było stworzyć w tym miejscu miasteczko ruchu drogowego, gdzie można by było np. 

zdawać egzaminy na kartę rowerową. 

Wójt Witold Kwiatkowski  powiedział, że gmina jest już od dawna otwarta na pomysły i 

wszelkie sugestie koncepcji zagospodarowania otoczenia, w którym żyjemy. Wójt jest otwarty na 

spotkanie z mieszkańcami i przedstawicielami szkoły, sołtysem oraz radą sołecką. W ten sposób 

jest szansa, że zostanie wypracowane wspólne stanowisko.   

Radny Łukasz Lewandowski prosił o zabezpieczenie punktów zbiórek śmieci takich jak przy 

domach komunalnych, a głównie miał na myśli kosze przy domach nauczyciela, ponieważ ludzie 

wyrzucają tam różne rzeczy niekoniecznie zgodne z przeznaczeniem.  

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec powiedział, że to są kontenery domów nauczyciela i może 

trzeba by było wstawić te kosze na ich teren, a nie żeby stały przy ulicy. Może jakąś kamerę 

zainstalować. 
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Ad. pkt 3. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia: Nr 103/2020 z dnia 9 lipca zostały przyjęte jednogłośnie 

(12 głosów za). 

 

        Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji 

 
  Damian Krysztofik 


